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A GYÓGYULÁS A MIÉNK 

2017. október 29. – Sandersné dr. Kovács Erzsébet 

élőben elhangzott tanításának szövege belső használatra 

 

Megköszönöm a figyelmeteket, és hogy egybeszerkesztett minket az Úr! Gyönyörű az Ő 

jelenlétében lenni, és alig várom, hogy a Szent Szellem ma megjelenjen köztünk, mint 

gyógyító! Mert Jézus szolgálatában is Ő volt a gyógyító. Attól a perctől gyógyított Jézus, 

amikor a Szent Szellem felkente Őt. Erről az Igéről fogunk rövidesen világosságot venni, mert 

először ide lapozunk el a Bibliánkban. A mai tanításunk témája: a gyógyulás a miénk. Erről 

fogok ma szólni.  

Oly sokan vannak, akik különböző hitharcokban vannak. A gyógyulás hitben valóság az 

életükben, de látásban még nem tudták megragadni. Az ő bátorításukra szól a mai tanítás, de 

mindnyájunknak jó időről időre hallani, hogy Jézus a gyógyító. Jézus a gyógyító a házban, 

Jézus a gyógyító az életünkben, Jézus a gyógyító a szívünkben, és nála, mint láttuk, nincs 

reménytelen helyzet. Nagyon jól kapcsolódott a mai bejátszás ahhoz, amit a Szent Szellem ma 

szeretne nektek előhozni az Igéjéből. Ha Jézus szolgálatát tekintjük, láthatjuk, hogy először 

tanított. Mindig ez volt a sorrend, ahogy feljegyzi ezt a Szentírás. Jézus járta Izrael területeit és 

tanított. Úgy kezdte, hogy eljárt a zsinagógákba és tanított. Amerre csak ment, mindenhová 

tömegek követték. Akkor a szabadban tanított és prédikálta az Igét. Démonokat, ördögöket 

űzött, és gyógyította a betegeket. Ez volt a sorrend.  

Ha megfigyeljük, először mindig gondja volt arra Jézusnak, hogy a világosság jusson el a 

hallgatósághoz, akik az Ige világosságában tudták elvenni a gyógyulásukat. A tanítások, a 

prédikálás volt mindig a legelső. Amikor olvasod a felsorolásban, ezt láthatod. Ezt Ő magáról 

is hirdette, amikor a vízkeresztséget vette és azt követően felkenetésre került az élete. Amíg ez 

a felkenetés nem jött az életére, egyetlen egy beteget sem gyógyított meg. De amikor felolvasta 

a templomban az Ő felkenetését úgy, ahogy az meg van írva az Ésaiásban, attól a pillanattól 

kezdve gyógyította a betegeket. Jézus szavai ezek, amelyeket felolvasott a templomban. Az 

Ésaiás tekercset adták a kezébe, Ő pedig ezt felolvasta. Utána pedig kijelentette, hogy ma 

teljesedett be ez az Írás. Nézzük, Jézus hogy mutatkozik be a szolgálatában: 

LUKÁCS 4,18–19. 

18. Az Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem, hogy a 

szegényeknek az Evangéliumot hirdessem, elküldött, hogy a töredelmes 

szívűeket meggyógyítsam, hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek és a vakok 

szemeinek megnyílását, hogy szabadon bocsássam a lesújtottakat, 

Jézus azonnal kijelenti, hogy ez a szolgálat, amit mostantól látnak, az Úr Szelleme által 

történik. Ha az Úr Szelleme nem lenne rajtam, ezek a jelek és csodák nem lennének – 

tulajdonképpen ezt mondja itt Jézus.  
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De mivel az Úr Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem. Az evangélium hirdetése 

az első helyen állt a szolgálatában, mert az evangélium Istennek ereje minden hívőnek 

üdvösségére. Ugye, így írja a Róma levél?  

A sozo szó jelentése üdvösség. Minden hívőnek üdvösségére. A sozo szóban benne van a 

gyógyulásunk, a szabadulásunk, a megőrzésünk, a megváltásunk, minden, amire szükség van, 

hogy a gonosz markából kimenekedjünk. Mindezt tartalmazza a sozo szó. Az evangélium 

Istennek ereje, minden hívőnek üdvösségére. Azt is mondhatjuk, hogy az evangélium, amit 

Jézus hirdetett, Isten ereje minden hívőnek a gyógyulására. Isten ereje minden hívőnek az 

üdvösségére, minden hívőnek a gyógyulására. Mert az üdvösségben benne van a gyógyulásunk. 

Ezért hirdette Jézus első helyen az evangéliumot.  

Nézzük a további szolgálati pontjait. Hogy hirdessem az evangéliumot a szegényeknek, 

elküldött, hogy a töredelmes szívűeket meggyógyítsam. A gyógyulást mindig szem előtt tartotta 

Jézus. Minden egyes esetben, amikor segítségért mentek hozzá, meggyógyította a beteget. Ez 

az Ő akarata. Az Istennek akarata megnyilvánult Jézus szolgálatában, mert Ő mindig azokat 

cselekedte, amiket látott az Atyánál. Amikor látjuk Jézus szolgálatát a földön, többé nem lehet 

kétség a szívünkben, hogy Isten akarja-e, hogy minket meggyógyítson. Ahogy Jézusra és az Ő 

szolgálatára tekintünk, látjuk, hogy Istennek egyértelmű akarata nyilvánult meg a 

szolgálatában, mert mindeneket meggyógyított.  

A gyógyulás egy alap áldása ennek a megváltás csomagnak. A keresztények a mai világban 

is nagyon nehezen fogadják el, de meglátjuk majd, ahogy olvassuk az igeverseket, hogy 

mindeneket és minden betegséget meggyógyított. Ő a mi Jézusunk, és ez Isten akarata. Az Ő 

tökéletes akarata, hogy a töredelmes szívűeket meggyógyítsa, hogy a foglyoknak szabadulást 

hirdessen. Akik fogságban, vagy különböző igákban vannak, kihozza a világosságra, hogy ne a 

sötétségben tévelyegjenek, hanem a teljes világosságban járjanak! Ez megint csak Jézus 

szolgálatának része.  

A vakok szemeit megnyissam. A vakok szemeinek megnyílását hirdeti ugyanis Jézus. Ahogy 

hirdeti, az Atya megcselekszi azt. A vakok szemeinek megnyílását, hogy szabadon bocsássam 

a lesújtottakat, a különböző csapásokban szenvedőket. Istennek az az akarata, hogy azok 

szabadok legyenek, ne fogságban éljenek, ne a különböző csapásokban éljenek. Hogy 

hirdessem az Úr kegyelmének esztendejét.  

19. Hogy hirdessem az Úr kegyelmének esztendejét. 

Utána Jézus hozzáteszi, hogy ma teljesedett be ez az Írás a ti fületek hallására. Miközben Ő 

felolvasta, kijelentette, elrendelte azt, az Atya attól a pillanattól kezdve ezt a szabadító és 

szolgáló kenetet adta Jézus életére. Az Úrnak a Szelleme van énrajtam – mondja Jézus –, és Ő 

cselekszi ezeket.  

Jézus nem sokkal ezután egy leprást gyógyít meg. A következő fejezetben olvashatunk erről. 

Egy leprás, egy bélpoklos megy Jézushoz. Nagyon érdekes, amit ír az Ige, hogy leborul Jézus 

előtt és elkezdi imádni Őt. Nem tudja még, hogy Jézus meggyógyítja-e. Nem tudja, hogy ebből 

az iszonyatos törvény átkából megszabadult. Mert a törvény átka volt ez a szörnyű betegség. 
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Nem tudta, hogy ez a következő pillanatban bekövetkezik-e, de nagyon remélte. Egy 

bélpoklossággal teljes ember, ahogy meglátta Jézust, arcra borulva kérte Őt.  

LUKÁCS 5,12–15. 

12. És lőn, hogy mikor az egyik városban volt, ímé volt ott egy poklossággal 

teljes ember: és mikor meglátta Jézust, arcra borulva kéré Őt, mondván: 

Uram, ha akarod, megtisztíthatsz engem! 

Tisztában volt azzal, mint nagyon sok keresztény, hogy Isten képes rá, hogy megtegye. De 

abban nem volt biztos, hogy vajon Isten akarja-e, hogy a következő pillanatban tisztán élhessen, 

megtisztulva élhessen? Így leborult és elkezdte imádni. Jézusnak előre jár az imádat azokért a 

dolgokért, amiket még nem látunk. Ha így mész Jézus elé, minden esetben megkapod, amit 

kérsz. Tanuld meg imádni Őt! Tanulj meg alázatban menni elé, tanulj meg leborulni előtte! 

Mert jár neki ez a hely, hogy te alázatban menj. Jár neki ez a hely! Ahogy az a bélpoklos 

megtette, Jézus kinyújtotta a kezét, és illette őt.  

Tudjátok, hogy nincs senki hasonló Jézushoz, aki addig a törvény alatt meg merte volna 

érinteni a leprást? Tilos is volt a törvény szerint. Nagy távolságra kellett élniük, az 

egészségesektől elkülönítve. Az, hogy valaki megérintsen egy leprást, és hogy meggyógyítsa, 

ilyen nem volt a történelemben! A mi Jézusunk egyedül, aki ezt a dicsőséget meg tudja tenni, 

és Ő megérintette őt. Képzeld el azt a szeretetérintést, amikor Jézus kinyújtja a kezét, és 

megilleti a sebekkel teli testet, amelynek tagjai lehet, hogy hiányozhattak. Ki tudja, mennyire 

volt sérült ez a leprás. A lábujjai, kezén, az orrán a sebek. Szörnyű látvány lehetett, és Jézus az 

Atya szeretetével megérinti őt! A megérintés akkor történik, amikor kinyújtotta a kezét: 

13. Jézus pedig kinyújtván kezét, illeté azt, mondván: Akarom, tisztulj meg. És 

azonnal eltávozék tőle a bélpoklosság.  

Azt mondja, tudd meg, hogy akarom! És a betegség nem tőlem van, én nem akartam soha, 

hogy ebben szenvedj, de most, hogy találkoztam veled, az Atya szeretete felépít téged. Akarom, 

tisztulj meg! Ezt mondja neked is, hogy akarom, gyógyulj meg! Naponta közöld a szíveddel, 

hogy Isten akarata az én teljes gyógyulásom! Azonnal eltávozott tőle a bélpoklosság! Abban a 

szempillantásban éppé lett Jézus egyetlen érintésétől. Egy érintése Jézusnak, ahogy itt láttátok 

a bejátszásból, és a leukémia eltávozott. Visszajött az életöröm, és visszajött a teljessége ennek 

a csodálatos édesanyának. Jézus egy ilyen csodatévő Isten, egy ilyen csodatévő Jézus! Egy 

érintése elegendő.  

14. És Ő megparancsolá néki, hogy azt senkinek se mondja el; hanem eredj el, 

úgymond, mutasd meg magad a papnak, és vígy áldozatot a te 

megtisztulásodért, amint Mózes parancsolta, bizonyságul őnékik.  

Áldozzatok Istennek hálákkal, de a törvény szerint is kellett áldozni a leprásnak. Senkinek 

ne mondja. Vajon miért mondta Jézus, hogy senkinek se mondja el? Mert tudta, hogy ahogy 

terjed majd a híre, hogy a betegek gyógyulnak, akkor tömegek fognak menni hozzá. De ez most 

sem volt másként, mert a híre annál inkább terjedt, azt írja az Ige. 

15. A hír azonban annál inkább terjedt Őfelőle; és nagy sokaság gyűlt egybe, 

hogy Őt hallgassák, és hogy általa meggyógyuljanak az ő betegségeikből. 
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Mindenki tudta, hogy ez az illető bélpoklos volt. A családját nem látogathatta, nem tudott az 

emberek közé menni, nem tudott a közösségbe menni, nem tudott teljes értékű életet élni. 

Amikor ennek elment a híre és látták, hogy éppé lett, annál inkább terjedt Jézus felől a hír, hogy 

Ő a nagy csodatévő, a gyógyító, és nagy sokaság gyűlt egybe. Tódultak az emberek, hogy Őt 

hallgassák.  

Nézd meg a sorrendet megint! Hogy Őt hallgassák, és általa meggyógyuljanak az ő 

betegségeikből. Ez a mi Jézusunk. Ez a szolgálatának a kezdete. Épp a felkenetése után. A 

Lukács 4. fejezetében olvasható a felkenetése, az 5. fejezetben pedig a bélpoklos története, aki 

meggyógyult és felépült. Tudjuk azt a Szentírásból, a Márk evangélium 4-ben gyönyörűen írva 

van, és a többi evangélium is említi, hogy Isten Igéje olyan, mint egy mag. Egy szent mag. Ha 

a szívünkbe kerül, ott megfogan és gyökeret ver, akkor elkezd növekedni, aztán elkezdi Isten 

akaratát életre kelteni az életünkben. Mert Isten Igéje nem tud Istenhez visszatérni üresen, 

hanem megcselekszi, amire Isten elküldte. Amikor megfogan így a szívedben, és elkezded azt 

öntözésekkel táplálni, hogy növekedjen, akkor az elkezd cselekedni. Isten Igéje élő és ható, és 

elkezdi cselekedni azt, amire Isten elküldte. Tudod, hogy miért nem tér vissza Istenhez üresen? 

Mert hálaadásokkal fog visszatérni, hogy a Szent Szellem által beteljesedett. Az Ige, ami Isten 

szájából származott, hálaadásokkal tér vissza Isten trónjához, mert megcselekszi, amire Isten 

elküldte. Bátran legyen bizodalmad az Igéhez! Soha nem fogsz benne csalatkozni. Soha, soha, 

soha! Isten Igéje, amit Jézus hirdetett, tanított, prédikált azért, hogy az emberek szívébe 

bekerüljön az a mag, hogy legyen bizodalmuk Istenhez. Istennek ez az akarata, hogy ők 

meggyógyuljanak. Hogy ne betegségekben éljenek. Jézus tanította, hogy fontos, hogy 

megismerjük ezt az igazságot.  

JÁNOS 8,32. 

32. És megismeritek az igazságot, és az igazság szabaddá tesz titeket. 

Ezért prédikált Jézus az igazság megismeréséről. Ha veszel egy Bibliát gyönyörű 

bőrkötésben és felteszed a polcra, de nem nyitod ki soha és nem olvasod, nem veszed be a 

szívedbe ezeket a magokat, akkor nem tud teremni az életedben. Akkor az az igazság nem tud 

szabaddá tenni. Az igazság megismerése az, ami téged szabaddá tesz. Jézusnak ez volt az 

akarata, ezért prédikált. Ezért hirdette az Igét, és így szabaddá lettek a hallgatóságban lévők 

minden kötés alól, minden átok alól, minden betegség alól. Ahogy Ő prédikálta az Igét, a Szent 

Szellem gyógyította a betegeket. Áradt a Szent Szellem gyógyító akarata. Hiszen az Úrnak 

Szelleme végezte ezt. Jézus nem titkolta soha, hogy az Atya, aki bennem van, Ő cselekszi e 

csodadolgokat. Az Atya, aki bennem van! A Zsoltárokban nagyon sok utalást találunk a 

gyógyulásra, és gyógyításra. Egy nagyon fontos tulajdonsága az Igének: 

ZSOLTÁROK 107,20. 

20. Kibocsátotta az Ő Igéjét és meggyógyítá őket, és megmenté őket a 

pusztulástól. 

A kezdetekben vala az Ige. Ugye? És az Ige vala az Istennél, és Isten vala az Ige. 

Kezdetekben ott volt Istennél az Ige, és amikor Isten megszánta az embert, mert megváltásra 

volt szüksége, akkor kibocsátotta az Ő Igéjét és meggyógyította őket. Ezt írja az Ige. Az Igével 

végzi Isten a mi gyógyításunkat.  
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A vesében nagyon erős kenet ereszkedik alá, akartam előtte is jelezni. A térdben is van 

gyógyulás. Miközben hallgatjátok az Ő gyógyításról szóló szent Igéjét, nagyon sokan fogtok 

gyógyulást venni. Ez az Ő kegyelme. Megint csak az Úr Szelleme végzi majd ezt. A vesében 

most óriási erejű felépítés folyik. Köszönjük Istennek!  Szükséged van rá, most vedd el! Pont 

azt kell tenni.  

Kibocsátotta az Ő Igéjét, és meggyógyította őket, megmentette őket a pusztulástól. Ugyanis 

azt, hogy Ő kibocsátja az Igéjét, így az Ige testté lett. Jézus Krisztus az, aki a mi megváltásunkat 

elvégezte ebben a gyönyörű megváltói testben, a bűn nélküli testben, ahogy jött, Ő a részét 

elvégezte. Ő kibocsátotta az Igét. Neked mit kell tenned? Neked be kell fogadnod az Igét! Az 

Ige nélkül nem megy a gyógyulás. Még ha Isten meg is mutatja az Ő jóságát, és történik is veled 

csoda, jobbulás, vagy gyógyulás, de nem maradsz az Igében, akkor hosszú távon nincs 

garantálva, hogy meg tudod őrizni, amit adott neked. Egyedül az Ige által lehetséges az, hogy 

mélységesen belevésse a szívünkbe az Ő akaratát, és az ott megálljon, és gyümölcsöt teremjen. 

Ki tudjon menni a világba és mi is tudjuk hirdetni az evangéliumot, hogy ezek a jelek és csodák 

megjelenjenek. Az Ige által van. Ő kibocsátotta az Igéjét, és ahhoz, hogy mi meggyógyuljunk, 

nekünk be kell fogadnunk azt az Igét a szívünkbe. Ezért hirdette Jézus az evangéliumot. Ezzel 

kezdte. Hirdette az evangéliumot, hogy akik hallgatják, azok befogadhassák ezt az igazságot. 

Az Ige által történik ez. Pál így írja:  

RÓMA 1,16–17. 

16. Mert nem szégyenlem a Krisztus Evangéliumát; mert Istennek ereje az 

minden hívőnek üdvösségére, zsidónak először meg görögnek. 

17. Mert az Istennek igazsága jelentetik ki abban hitből hitbe, miképpen meg 

van írva: Az igaz ember pedig hitből él. 

Ha kimész a világba, ne szégyelld az evangéliumot! Nincs mit szégyellni rajta! A leg-

hatalmasabb megváltás nyilvánul meg benne. Istennek ereje az! Ha elkezded szólni az 

evangéliumot, Isten ereje működésbe lép. Istennek ereje az, minden hívőnek üdvösségére. Az 

üdvösségben benne van a gyógyulás. Így is olvashatod az Igét, ha gyógyulást keresel, hogy 

minden hívőnek a gyógyulására. Istennek ereje az evangélium, ami le van írva, hogy mit tett 

értünk Jézus. Ez Isten igazsága. Az evangéliumban Isten igazsága van benne, ami kijelentetik 

hitből hitbe. Aki hirdeti, a hitéből hirdeti, és aki befogadja, az a hitében kell, hogy befogadja 

ahhoz, hogy az ott meg tudjon gyökerezni.  

Isten országában minden hitből működik. Minden!  Hit által van egyedül lehetőségünk 

tetszeni Istennek! Hit nélkül nem lehet! De amikor Isten Igéjét hallod, az hitet terem. Itt Isten 

Igéjének hallását nem lehet megkerülni. Olcsó megoldások, hogy bemegyünk a McDonald’s-

ba egy szendvicsre, és akkor már nem vagyunk éhesek. Az jó lesz, de nem egészségeset ettél, 

így nem volt az épülésedre. Pillanatnyi megoldások születhetnek, de hosszú távon csak a jól 

megalapozott, mélyre ásott, gyökereket eresztett Igével lehet felvenni a harcot a helyzetekkel. 

Ámen! Dicsőség Istennek, hogy ezt megértjük. Isten igazsága jelentetik ki ebben.  
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Mi ennek az igeversnek a nagy titka? Hogy Isten igazsága jelentetik ki ebben. Isten igaz 

volta nem sérülhetett meg, nem csorbulhatott meg. Bűnösök voltunk Ádámban, mindannyian 

elveszettek voltunk Ádámban. Egyszer azt mondta Isten, hogy megváltom őket, és kidolgozta 

ezt a tervet. Elrejtette az e világ istene elől a titkot, amit tervezett, és behozta a világba a 

Megváltót. Valakinek a bűneinkért meg kellett fizetnie az árat. A bűnöst nem lehet csak 

egyszerűen igaznak nevezni, ha nem fizettük ki a váltságot érte. Nem lehet azt mondani a 

bűnösre, hogy mától igaz vagy, ha nincs érte kifizetve a váltság. Ezért kellett a Jézusnak ezt a 

szenvedést vállalnia. Eljönni a világba és felvenni magára a mi bűneinket, megfizetni a bűneink 

árát és felvenni magára a betegségeinket, hogy minket meggyógyíthasson. Felvenni magára a 

mi fájdalmainkat és elszenvedni, elvinni azokat, hogy te fájdalmak nélkül élhess. Mert Isten 

igazságos volta nem csorbulhatott. Nem lehet a dolgokat csak úgy besöpörni a szőnyeg alá, 

hogy mától szemet hunyunk e felett. Ezt tetted ugyan, de mától igaznak nevezlek. Ez így nem 

ment volna Istennek. Meg kellett fizetni az árat azért, hogy ezt megtehesse. Ebben van benne a 

mi megváltásunk.  

ZSOLTÁROK 89,14. 

14. Igazság és jogosság a Te királyiszékednek alapja; kegyelem és hűség jár a 

Te orcád előtt.  

Istennek igaz volta nem csorbulhatott meg, mert különben nem áll meg a királyi trónja 

örökre. Ez nem történhetett meg. Az Ő igaz voltában soha, de soha nem vádolható. Minden 

cselekedete hűség és igazság. Jézus Krisztust kellett ezért elküldenie, kibocsátani az Igét, és az 

Ige által megcselekedni ezt a hatalmas megváltást. Valakinek el kellett menni arra a helyre, 

ahova neked meg nekem kellett volna kerülnünk. Az alaphelyzet az, hogy bűnben születtünk, 

ezért senkit sem gyógyíthatott volna meg Jézus, hogyha nem vállalja föl ezt a hatalmas 

váltságot.  Egyetlen ember sem gyógyulhatott volna meg. De engedelmességében ezt megcse-

lekedte, ezért gyógyultak a betegek. Igazság és jogosság a Te királyi trónodnak az alapja.  

Isten igazsága örökre áll, mert az Ő trónja örökre áll, de így folytatja: kegyelem és hűség jár 

a Te orcád előtt. Mindamellett, hogy Isten igazságos volta nem csorbult meg, Ő ragaszkodott 

hozzá, hogy kegyelmet adjon: az én népemmel kegyelmet fogok gyakorolni. Az én népemnek 

megmutatom az én kegyelmemet, és az irgalmamat. Visszaszerzem őket. Meggyógyítom őket, 

kimentem őket a halál tőréből. Istennek elszánt akarata volt. A világ alapítása előtt kijelölte az 

áldozati bárányt, hogy ezt megcselekedje. Az Ő hatalmas bölcsességében, és mindentudásában 

tette ezt.  

Minden részét nem fogjuk megérteni ebben a pillanatban, de a Biblia bepillantást enged 

abba, hogy a kezdetek kezdetétől Isten szívén ott volt, hogy az embert megváltsa, és kimentse 

a pusztulás verméből. Istennek nem akarata, hogy a kereszténység betegségekben, fájdal-

makban, nyűgökben éljen. Ez nem Isten akarata! Elrendelte a kegyelmét és hűségét, ami az Ő 

orcája előtt jár. Mielőtt Ő odaér, már a kegyelmét kirendelte. Nagyon csodálatosan van írva: 

ZSOLTÁROK 103,2–4. 

2. Áldjad én lelkem az Urat, és el ne feledkezzél semmi jó téteményéről. 
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Azért, amit Ő elvégzett, amiket cselekedett, és amiket ezután tesz, lelkem, te áldd az Urat!  

Jár Neki ez!  Áldjad, áldjad én lelkem az Urat!  

3. Aki megbocsátja minden bűnödet, meggyógyítja minden betegségedet. 

A bűn többé nem áll Isten és ember között. Ezt mondd velem együtt: Meggyógyítja minden 

betegségedet! Bátorítsd a másikat vele! Ő az, aki meggyógyítja minden betegségedet! 

4. Aki megváltja életedet a pusztulástól; kegyelemmel és irgalmassággal 

koronáz meg téged. 

Ha a betegségekből nem váltana meg minket, akkor a sok betegségnek az lenne a vége, hogy 

egyszer megyünk lefelé a pusztulásba. A betegségek nagy része egy idő után halálossá, 

gyógyíthatatlanná válik. De Ő kimentett, megváltott minket a pusztulástól. Kegyelemmel és 

irgalmassággal koronázott meg minket. Nemcsak meggyógyított minket, még koronát is tett a 

fejünkre! Sok korona van az igaznak fején. Ebből kettő, amit itt olvasunk, a kegyelem és az 

irgalom koronája.  

Az irgalom koronája azt jelenti, hogy nem jön ránk mindaz, amit jól megérdemeltünk volna. 

A bűneink, a vétkeink, a tévelygéseink. Ne felejtsük el, hogy a bűnben születtünk. Amit a bűn 

természete hozott volna az életünkre. Amikor megszületünk, akkor még egy bűnt sem 

követtünk el, de mégis a bűn természetében vagyunk. Mégis ott vagyunk, és azt mondja Isten, 

hogy irgalom koronát teszek rá. Ami neki járna, amit megérdemelne, azt elveszem, az nem jön 

rá, mert irgalmaztam neki.  

De megkoronáz minket kegyelemmel is! A kegyelem pedig azt jelenti, hogy mindazok a 

dolgok, amelyeket magadtól soha nem tudtál volna kiérdemelni vagy megszerezni, mint az örök 

élet, az isteni természet, ezekre pedig Isten azt mondja, hogy mert szeretlek téged, és a 

magamévá fogadtalak téged és az én természetem van benned, ez mind a tiéd! Fiammá 

fogadtalak téged. Az apa természetét hordozza a fiú, ugyanazok a DNS-ek vannak benne, 

ugyanaz a sejttermészet, minden, ami az apában megtalálható, a fiúban is megvan. Mi pedig a 

Fiúban vagyunk elrejtve! Ez a kegyelem! Tehát megkoronázott, ahogy irgalommal, úgy 

kegyelemmel is. Ez a két korona már biztos a fejeden van, ha ezt megértetted. Ezen kívül sok 

más koronánk is lesz, ezekre másik alkalommal kerül majd sor, de ezt tudnod kell. Koronákat 

viselünk. A Jézus nevében! Az irgalmának és kegyelmének a koronája van a fejünkön. 

Dicsőséget adunk Istennek. Lásd ezt így, és úgy mondja, hogy megbocsátja minden bűnödet, 

meggyógyítja minden betegségedet, megkoronázott irgalmával és kegyelmével. Már az 

ószövetségben megjelenik Istennek ez a szándéka, kiolvasható az Ő akarata.  

Szeretném nektek felolvasni – tegnap is megtettük ezt, jártunk ezen az igerészen. 

Nagykanizsán voltunk és gyönyörű lett az alkalom. Nagyon sok cselekedetét láthattuk az 

Úrnak. Ma is megtesszük. Olvashatunk egy nagyon nehéz helyzetről. A nép zúgolódik, hogy 

elegük van mindenből. Belefáradtak a hosszú, negyven éves vándorlásba a pusztaságban. 

Valószínű, hogy nem volt könnyű dolguk, mert negyven évig ették ugyanazt a mannát. De 

ugyanazt a mannát lehet enni hálaadással, és lehet enni zúgolódással, attól függ, honnan nézed. 

Ha úgy nézed, hogy Uram, mily hatalmas vagy, hogy nem hagytál negyven évig éhhalálban 

elpusztulni, és adtál nekem enni, és így megköszönték volna a mannát, lehet, hogy a mannának 
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minden nap más íze lett volna. Ki tudja? Az Úrnak gyönyörűsége van a hálaadásokban. Helyette 

elkezdtek méltatlankodni, és azt mondták Istennek:  

4MÓZES 21,5–9. 

5. És szóla a nép Isten ellen és Mózes ellen: Miért hoztatok fel minket 

Egyiptomból, hogy meghaljunk e pusztában? Mert nincsen kenyér, víz sincsen, 

és e hitvány eledelt utáljuk. 

A hozzáállást figyeld! Azért szabadítottál ki, Isten, hogy itt most meghaljak? Azt is 

mondhatták volna, hogy Uram, azért szabadítottál ki, hogy bevigyél engem az ígéret földjére! 

Ezt is mondhatták volna, nézőpont kérdése. De a hozzáállásukkal volt óriási probléma. Vádolni 

kezdték Istent, hogy meghalunk a pusztában, mert nincsen kenyér, víz sincsen, és e hitvány 

eledelt utáljuk! Ez volt a manna, amit Isten adott nekik. Azt mondták, hogy utálatos ez nekünk. 

Hála nem hangzik a szavukból. Kérlek, ne feledkezz el soha a háláról akkor sem, ha nehezebb 

helyeken vagy, amikor pusztaságon mész át! A hála soha ne hagyja el a figyelmedet!  Amíg 

lélegzetet veszel, adj hálát, és amikor már nem veszel, akkor pedig főleg bőségesen adj hálát, 

mert akkor mész haza az Úrhoz! Minden pillanatban adj hálát! Minden lélegzetvételünk Tőle 

van! A hála ne maradjon el az életünkből, mert ez az, ami összeköt minket Isten szívével, mert 

Ő úgy tekint rá, hogy ezt Ő elvégezte. Nézd meg, hogy Isten haragra gerjed:  

6. Bocsátá azért az Úr a népre tüzes kígyókat és megmardosák a népet, és 

sokan meghalának Izrael népéből. 

Isten haragra gerjedt. Neki jogában áll haragra gerjedni. Ugyanúgy vannak indulatai, mint 

nekünk, és haragra gerjedt. Sokan meghaltak az Ő választott népéből.  

7. Akkor méne a nép Mózeshez, és mondának: Vétkeztünk, mert szólottunk az 

Úr ellen és ellened; imádkozzál az Úrhoz, hogy vigye el rólunk a kígyókat. És 

imádkozék Mózes a népért. 

Nagyon gyorsan rájöttek, hogy valami nem stimmel. Ha az ember bajba kerül, akkor gyorsan 

kapcsol. De a legbölcsebb ember nem várja meg, hogy ezek megtörténjenek. Már előbb rájön 

arra, hogy a keskeny útról valahol letért, és keresi az utat vissza, a keskeny ösvényre. 

Vétkeztünk, vétkeztünk, nagy baj van! Mózes, segíts nekünk!  Hát bizony volt nagy baj, mert 

haldoklott a nép, és meghal a nép, mert kígyók mardosták őket. Kérték Mózest, hogy 

imádkozzál Istenhez, hogy vigye el rólunk ezeket a kígyókat, nem kell nekünk ez a sok 

mardosás! Imádkozott Mózes a népért. Döbbenetes, hogy mit mond az Úr: 

8. És monda az Úr Mózesnek: Csinálj magadnak tüzes kígyót, és tűzd fel azt 

póznára: és ha valaki megmarattatik, és feltekint arra, életben marad. 

Aki arra a kígyóra tekint fel, az életben marad! Ez egy döbbenetes kép. Ugyanis a kígyó a 

sátán jelképe volt. Már az Éden kertjében is kígyó formában jelent meg, amikor megkísértette 

Ádámot és Évát a bűnnel. A sátán megnyilvánulási formája. A hasán kúszik egy nagyon ravasz 

valaki, és gonoszságot sziszegve jön az életedbe. Nem egy vonzó teremtménye Istennek a 

kígyó.  
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Azt mondja Mózesnek, hogy tegyél egy kígyót a póznára, és aki erre a kígyóra tekint, 

megmenekül a halálos marásoktól. Tudod-e, hogy ez Istennek azt a tervét engedte láttatni a 

néppel, hogy azt a bűnt, ami bejött a világba, valakinek el kell majd vinnie? Fel kell szegezni a 

Fiát a keresztre, és az Ő Fiát bűnné tette értünk. Jézus egy bűnt sem követett el, de Isten bűnné 

tette értünk. A bűnt felvállalta, a bűn természetét, minden bűn cselekedetet, a betegségeket 

felvállalta, mindazt, ami a bűnnel kapcsolatos. A betegséget és fájdalmat Jézus testére helyezte 

Isten az Ő hatalmas szerelméből, és a keresztfára felszegezte. Ez volt az a kígyó. 

A sátán összes fullánkja, amit beoltott az emberbe, ott volt ezen a kereszten Jézus 

Krisztusban, a hatalmas megváltásban. Ezt jelképezte. 

9. Csinála azért Mózes rézkígyót, és feltűzé azt póznára. És lőn, hogy ha a kígyó 

valakit megmar vala, és az feltekinte a rézkígyóra, életben marada. 

 A réz pedig az ítéletnek az eleme. A Bibliában mindig, ha réz jelenik meg, az ítélet. Isten 

ítélete. Isten sújtotta, ítélte el az Ő Fiát mindazzal, ami velünk kapcsolatban kárhozatra való. 

Az ítélet, a bűn, a bűntudat, a fájdalmak, betegségek, szellemi halál mind a törvény átka. Ezek 

rá lettek helyezve Jézus Krisztusra. Így, mivel Ő bűnné lett érettünk, betegséggé lett érettünk 

és fájdalommá lett érettünk, ezzel megfizette értünk ezt az árat. Ezért kellett ezt a kígyót 

felszögezni a keresztfára, arra a póznára, és Jézusnak a keresztfán szenvednie úgy, ahogy Mózes 

ezt a kígyót megcsinálta, és feltűzte a póznára.  

Figyelj, mi történik: „És lőn, hogy ha a kígyó valakit megmart vala, és az feltekinte a 

rézkígyóra, életben marada”. A halálos kígyómarások ellenére is életben maradt. Nehéz dolgot 

kér-e tőlünk Isten? Ez jelképe annak, hogy Jézus elszenvedte minden betegségünket, nekünk 

pedig arra a keresztre kell tekintenünk. Akit megmar a rákbetegség, vagy megmar bármilyen 

gyógyíthatatlan, súlyos betegség, attól annyit kér Isten, hogy nézzen a keresztre! Miért kell 

odatekinteni? Azért, mert ott meglátod, hogy ez el lett végezve.  

A Szent Szellem valóságossá teszi neked, hogy Jézus azt ott elszenvedte, és láttatni fogja 

veled. A Szent Szellem az, aki vesz Jézuséból és kijelenti neked. Vesz Jézus sebeiből, és 

kijelenti neked gyógyulás formájában. Vesz Jézus véréből és megmos vele. Ha a keresztre 

tekintesz, akkor látod ezt, és a szíved tudni fogja, hogy így van, ez neked megvan és ez az 

igazság. Élni fogsz ezzel az igazsággal, és amikor rátekintesz, amire fókuszálsz, az megvan 

neked. Valóságba jön az életedben. Valóságba jön.  

Tekints oda! Azt akarta, hogy tekints a keresztre, ott ez elvégeztetett. Ott ez elvégeztetett! 

Jézus érdekes módon utalást tesz arra a kígyóra, ami a pusztában felszegeztetett. Jézus ezt 

annyira fontos momentumnak tartja, hogy megemlíti a tanítványainak. A János 3-ban azt 

mondja a 14-es verstől: 

JÁNOS 3,14−16. 

14. És amiképpen felemelte Mózes a kígyót a pusztában, akképpen kell az 

ember Fiának felemeltetnie. 

Nézd meg a hasonlatot! Azt mondja, hogy így lesz az én testem fent a kereszten, odaszegezve 

a keresztfára, ahogy Mózes felemelte a kígyót a pusztában.  
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Aki odatekintett, az meggyógyult a halálos marásból. Így lesz az én testem felemelve. Úgy 

kell az ember Fiának felemeltetnie − ezek Jézus szavai. 

15. Hogy valaki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen. 

Ha oda feltekintesz, akkor hit fog ébredni a szívedben. Isten élete van ott, azon a kereszten. 

Ha odatekintesz, Isten életét kapod. 

16. Mert úgy szerette Isten e világot, hogy az Ő egyszülött Fiát adta, hogy 

valaki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen. 

Ezt az Igét mindenki tudja idézni, de két verssel előtte ott van, hogy Jézusnak ezt el kellett 

szenvednie. Jézusnak fel kellett emeltetnie azon a kereszten, hogy arra tekinthessen minden élő, 

és így megváltást nyerhessen. Úgy szerette Isten a világot, hogy az egyszülött Fiát adta – ez az 

Ő szerelméből történt –, hogy valaki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen. 

Örök élet van Őbenne. Ezt fogod meglátni, ha föltekintesz. Az örök életben le van győzve 

minden betegség és minden fájdalom. 

A Mózes 2-ben kijön a nép Egyiptomból a páska bárány vére által. Isten kihozza őket az 

egyiptomi fogságból, és úgy jön ki a nép, hogy egy beteg sincs köztük. A kétmillió ember között 

egy beteget nem talál a zsoltáros, amikor ezt a képet láttatja vele Isten. 

ZSOLTÁROK 105,37. 

37. És kihozá őket ezüsttel és arannyal, és nemzetségeikben nem volt egy beteg 

sem. 

Ez kétmillió ember. A páska bárány vérét kiontották, a húsát megették, és a vérét felkenték 

az ajtófélfákra. Azt mondja Isten, hogy ez az én népemnek gyógyulás. Három fejezettel később 

a 2Mózes 15-ben bemutatkozik nekik. Azt mondja: én vagyok az Úr, a te gyógyítód, a Jahve 

Raffa. Azt mondja: ha megtartod az én parancsolataimat és azokban élsz, akkor nem engedem 

reád jönni azokat a betegségeket, amelyeket megengedtem, hogy Egyiptomra jöjjenek. 

Megáldom a kenyeredet, a vizedet, és eltávolítom tiközületek a betegséget. Ezt Isten tudja csak 

megtenni. Ne felejtsd el megáldani a kenyeredet és a vizedet! Minden étkezésnél hívd meg 

Jézust és jelentsd ki, hogy az én ételem és az én italom áldott! Isten megígérte, hogy eltávolítja 

tőlem a betegséget.  

Még ha ártalmas is lenne az az étel, amit eszel − nem tudjuk, hogy mit hogyan dolgoztak fel 

az élelmiszereinkben −, nem kell félned ezektől, mert Ő megígérte, hogy megáldja azt. És 

valóban minden, ami nem odavaló, kikerül az életedből, és eltávolítja tőled a betegséget, elveszi 

azokat. Jézussal élni egy gyönyörűség, és egy csodálatos kegyelem. Teljességet hoz az 

életünkbe.  

Kihozta őket. Megcselekedte. Kihozta őket ezüsttel és arannyal, és nem volt köztük egy 

beteg sem. A nemzetségükben nem volt egyetlenegy beteg ember sem. Körülbelül kétmillióan 

lehettek a szakértők szerint abban az időben. Nekünk pedig van egy húsvéti Bárányunk. Az 

1Korinthus 5,7 azt mondja, hogy a mi húsvéti Bárányunk, a Krisztus megáldoztatott érettünk. 

Vagyis a mi nemzetségünkben, a Gyülekezetben ugyanígy tekintünk magunkra, hogy köztünk 

nincs egy beteg sem.  
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Mert a vérből vettünk, megjelöltük az ajtófélfát és a szemöldökfát, és kijelentettük, hogy 

esszük az Úr Jézus testét és isszuk az Ő vérét. Ezért örök élet van bennünk. Az örök élet 

megláttatik a testünkben. Azt írja, hogy a Jézus élete megláttatik bennünk? Tessék naponta 

megvallást tenni róla, mert így rendelte Isten! Ez Isten akarata. Isten akarata ez a Jézus nevében. 

A Máté evangélium 8-ban nézzük meg, hogy Isten sorról sorra hogyan jelenti ki a gyógyító 

akaratát. Sok apróbb történést rögzít ott nekünk a Szentírás. Először a bélpoklos megy oda 

Jézushoz. Szalad és leborul a lábaihoz, és Ő azt mondja neki, hogy akarom, tisztulj meg! 

Akarom, tisztulj meg! Engedd ezt a szívedhez: Akarom, tisztulj meg! Akarom, gyógyulj meg! 

Isten nem tartja vissza tőled a gyógyulást. Ő akarja, hogy gyógyulj meg. Elvégezte! Akarom, 

tisztulj meg!  

Utána jön a százados és hívja Jézust, hogy a szolgáját gyógyítsa meg. Jézusnak olyan 

készséges válasza van erre, hogy minden alkalommal, amikor olvasom, meghatódik a szívem. 

A Máté 8,7-ben azt mondja Jézus: Elmegyek, és meggyógyítom őt. Nem is volt szövetséges a 

százados! Nem tartozott a szövetséghez, de Jézus vette volna a fáradságot, és elmegy hozzá, 

hogy meggyógyítsa a szolgáját. Képzeld el ezt a szívet, ami Jézusnak van! Jézus azonnal 

elindult volna, fáradságot nem ismerve. Egész nap a melegben szolgált, tömeg vette körül. Volt 

úgy, hogy éhes volt, volt, hogy elfáradt és elaludt a hajó orrában. Jézus emberi testben élt. 

Ugyanúgy elfáradt, mint ahogy mi elfáradunk, ha túlfeszítjük a húrt. Jézus azt mondta, hogy 

elmegyek. Elmegyek, és meggyógyítom őt, hogy ő is megismerhesse Isten kegyelmét. És akkor 

a százados észrevette, hogy mekkora kegyelem érte és azt mondta, hogy nem vagyok méltó, 

hogy a hajlékomba jöjj! Elég, ha szólsz egy szót, és meggyógyul az én szolgám! Jézus 

elcsodálkozott ezen a hiten. Azt mondta: egész Izraelben nem találtam ilyen hitet! Elég, ha egy 

szót szólsz, Uram, és az én szolgám felkel! Jézus elcsodálkozott ezen a hiten.  

Figyelitek-e, hogy Jézus mikor csodálkozott el a hiten? Egyszer a sziroföníciai asszony ment 

hozzá és kérte, hogy a leánykáján, aki démonikus hatások alatt van, Jézus segítsen, és gyógyítsa 

meg. Jézus először meg se hallja. Aztán noszogatják a tanítványok, hogy bocsássa el az 

asszonyt, mert zavarja, zaklatja őket. Jézus még ekkor sem hajlik rá. S aztán nagy sokára 

megszólal és azt mondja, hogy nem szép dolog a fiak kenyerét az ebeknek vetni – ezt mondja 

ennek az asszonynak.  

MÁTÉ 15,26. 

26. Ő pedig felelvén, monda: Nem jó a fiaknak kenyerét elvenni, és az ebeknek 

vetni. 

Az asszony nem adja föl, azt mondja: Igen, Uram, de az ebek is esznek az asztal alatt lehulló 

morzsalékból! Jézus szíve itt elolvadt, és azt mondta, hogy asszony, nagy a te hited! Mert nem 

adta fel. Látjátok, hogy nem adta fel? Jézus itt valamiért nem akart megindulni. Itt nem mondta, 

hogy elmegyek és meggyógyítom őt, hanem visszafogta magát. A szíve akkor is cselekedni 

akart, de mindig azt követte, hogy amit az Atyánál lát, azt cselekszi. Nem láthatta még az Atya 

akaratát, hogy most menjen vagy ne, mert nem indult el.  

De az asszony nem adta fel, és azt mondta, hogy az ebek is esznek az asztal alatti 

morzsalékból. Uram, nem megyek el addig, amíg ki nem rendeled a gyógyító kegyelmedet!  
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Az Úr mit mondott erre? Asszony, nagy a te hited! Figyeled, hogy a szövetséges népe, a 

farizeusok, az írástudók, a törvénytudók kötekedtek Jézussal? Nem fogadták a kegyelmét, és 

ahol tudtak, belekötöttek, mert szombatnapon gyógyít. Szombatnapon gyógyítani az ő 

szemükben akkora vétek volt, hogy nem tudták szó nélkül hagyni és az életére törtek. Jézus 

nem talált közöttük hitet. A szövetséges népe között. Amikor a távoli népek jönnek hozzá – a 

római százados, a sziroföníciai asszony –, akkor azt mondja Jézus, hogy ekkora hitet nem 

találtam egész Izraelben. Felemelte a lelkét, hogy ilyen hittel találkozott. Nem a saját népét 

dicsérte meg, a szövetségen kívül valók között talált ilyen hitet. Nagyon elgondolkodtató dolog 

ez, és a mi hitünk pedig növekedjen és növekedjen, hogy az Úr növekedhessen a mi hitünkben. 

Elmegyek és meggyógyítom őt. Látod-e ezt a gyógyító kegyelem készségét Istenben? Nem 

tartja vissza a kegyelmét. Ugyanígy, ha folytatjuk a Máté 8-at, akkor nem kell messzire menni. 

A 16-os 17-es versekben azt olvassuk: 

MÁTÉ 8,16−17. 

16. Az est beálltával pedig sok ördöngöst vittek hozzá, és egy szóval kiűzte a 

tisztátalan szellemeket, és meggyógyít vala minden beteget; 

 Parancsolt, egy szóval. Egy szóval, annyit csak, hogy távozz! Ennyi elég volt, és mind 

menniük kellett. Egy szóval kiűzte a tisztátalan szellemeket, és meggyógyít vala minden 

beteget. Mondd velem: minden beteget! Jézus kegyelme ez. Minden, minden beteget. 

17. Hogy beteljesedjék, amit Ésaiás próféta mondott, így szólván: Pedig 

betegségeinket Ő viselte, és fájdalmainkat hordozá. 

Megcselekedte. Ezért voltak a gyógyulások lehetségesek, már amikor itt járt a földön, mert 

tudta, hogy Istennek engedelmes lesz. Mert így volt megírva: Ímé jövök, hogy cselekedjem a 

Te akaratodat. Jézus tudta, hogy miért jött a földre. Ímé, jövök, hogy cselekedjem a Te 

akaratodat. Ez volt az Ő hívása és rendelése. Isten akarata minden esetben megnyilvánult Jézus 

szolgálatában. Tehát nem lehet kétségünk többé, hogy Isten akarata a gyógyulás, ilyen 

kijelentések után: Akarom, gyógyulj meg! Elmegyek, és meggyógyítom őt! Meggyógyított 

minden beteget − írja. Minden betegséget. 

JÁNOS 6,38. 

38. Mert azért szállottam le a mennyből, hogy ne a magam akaratát 

cselekedjem, hanem annak akaratát, aki elküldött engem. 

Ezek Jézus szavai. Ki tudod olvasni akkor, hogy Isten akarata a gyógyulás? Nézd, lépten-

nyomon gyógyított Jézus. Azt mondta, hogy nem a magam akaratát jöttem cselekedni, hanem 

annak akaratát, aki elküldött engem. Jézus tudta, hogy Ő küldve lett a földre. Az Atya akaratát 

jött cselekedni az Isten nagy kegyelméből. 

A Máté 4-ben van egy gyönyörű vers, amit szeretnék felolvasni nektek. Ma a lelkünkben 

megtelve fogunk hazamenni, hogy Jézus a Gyógyító, és Isten akarata a gyógyulás. Többé nem 

lesz kétségünk, és közelebb kerülünk ahhoz, hogy ez megvan nekünk, mert Isten elvégezte. 

Megvan nekünk. Egy bátorító igefürdőt kapsz ma erről, hogy te meggyógyultál az Ő sebeiben.  
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Fájdalmaknak nincs helye a testedben. A betegségeknek ellenállsz, és azok megfutnak tőled. 

Isten a te oldaladon áll. Az Ő akarata az, hogy gyógyult légy és minden segítséget megad hozzá, 

hogy abban járhass. Ámen. Dicsőség Istennek! 

MÁTÉ 4,23−24. 

23. És bejárta Jézus az egész Galileát, tanítva azok zsinagógáiban, és hirdetve 

az Isten országának Evangéliumát, és gyógyítva a nép között minden 

betegséget és minden erőtlenséget. 

Ugye, mondja azt az Apostolok cselekedetei 10,38-ban, hogy széjjeljárt jót tévén? Az egész 

Izraelt végigjárta, Galileát végigjárta. Mindig mozgásban volt, mert Isten kegyelmét szerette 

volna hirdetni mindenkinek egész Izraelben. Bejárta egész Galileát, tanítva azok zsinagógáiban. 

Látod, megint mit tett? Először tanított, hogy ne legyen a nép tudatlan Isten akaratáról. A tanítás 

nagyon fontos, hogy tisztában lehessünk Isten akaratával. Ne legyen kétség a szívünkben efelől. 

Tanított a zsinagógákban, hirdetvén az Isten országának evangéliumát, gyógyítva a nép között 

minden betegséget és minden erőtlenséget. Egy beteg sem maradt, amikor Jézus gyógyított. 

Nem hoztak létre egy imakört, hogy egyesével odavitték volna a betegeket, hogy vajon Isten 

akarata, hogy őt meggyógyítsuk, Uram, vagy nem? Mindenkit meggyógyított. Ez Jézus szíve. 

24. És elterjedt az Ő híre egész Szíriában: és hozzávitték mindazokat, akik 

rosszul voltak, a különféle betegségekben és kínokban sínylődőket, 

ördöngösöket, holdkórosokat és gutaütötteket; és meggyógyítja vala őket. 

Itt felsorolja, hogy milyen betegségekben voltak, és meggyógyítja vala őket. Mindegyiket. 

Legyen gutaütött, legyen holdkóros, legyen ördöngös, legyen leprás, legyen sánta, legyen 

csonka-bonka, mindenki meggyógyult! Az Atya szíve gyönyörködött ebben. Mindenki meg-

gyógyult! Képzeld magad bele ebbe a tömegbe, ha nem jött még a gyógyulásod! Mintha te ott 

lettél volna ebben a tömegben, akiket odavisznek Jézus lábaihoz. Volt, hogy odahelyezték őket 

Jézus lábaihoz. Ott mindenki meggyógyult. Egy sem maradt, aki betegen ment volna haza. Ki 

végezte azt a szolgálatot? Az Úr Szelleme. Az Úr Szelleme végezte. Mondja Jézus, hogy az 

Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem. 

Vagyis ha Jézus nevét szólítod, a drága Szent Szellem, aki benned van, végzi ezt a munkát. 

Ha nem is egy szempillantásban jön, mert vannak akadályok. Azt Ő tudja, hogy mi, te csak 

parancsolj nekik, hogy az akadályok eltávoznak az életemből! Én a teljes gyógyulásomban 

járok, mert Jézus teljes árat fizetett érte. A teljes ár ki van fizetve! Ragaszkodj hozzá, hogy a 

tiéd! Jog szerint megillet téged. Öltözd fel magadra azt a gyógyulást! Ne engedd, hogy az ördög 

kitolvajkodja tőled valamivel, hogy a tünetekre tekintesz, vagy a múltbeli vétkeidre, vagy 

mások kárhoztatnak, és nem tudod magad felszabadítani alóla! Fordulj el ezektől! Teljesen ki 

van fizetve! Képzeld bele magad abba a tömegbe, ahol mindenki meggyógyult! Akkor te is 

gyógyultan távozol. Nincs kivétel! Egy sem ment haza betegen. Olvasd el, hogy egy sem ment 

haza betegen.  

Majd nézünk egy példát, amikor nem így volt, de nem szaladok most ennek elébe. Hanem 

nézzük meg, hogy nem csak Jézus gyógyított, hanem kiküldte a tanítványait.  
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Jézus nem győzte, olyan nagy tömeg jött, olyan nagy sokaság. Izrael nagy terület volt. Azt 

mondta, hogy tanítványokat küldök ki. A tanítványokat is felruházta ezzel a csodálatos gyógyító 

erővel. 

MÁTÉ 10,1. 

1. És előszólítván tizenkét tanítványát, hatalmat adott nékik a tisztátalan 

szellemek felett, hogy kiűzzék azokat, és gyógyítsanak minden betegséget és 

minden erőtlenséget. 

Mondd nekem, kérlek, hogy minden betegséget! Minden betegséget. Egy beteg sem maradt 

gyógyítatlanul. Egyetlen ember sem ment haza betegen. Minden betegséget és mindenkit 

meggyógyítottak a tanítványok is.  

Ez a következő lépés, amit látnod kell. Nézzük, hogy Jézus mennybemenetele után mi 

történt! Tehát Jézus egy idő után elment. Kereszthalála, temetése, feltámadása, 

mennybemenetele. Többet nem láttuk Őt a földön, de a gyógyítások tovább folytak. Tovább 

folyt a gyógyító munka, mert a tanítványok is megkapták ezt a kenetet Jézus feltámadása után. 

Az Apostolok cselekedeteiben nézzük meg, hogy mi történt Jézus mennybemenetele után. 

Ugyanígy folytak tovább a gyógyulások, semmi nem változott. Egy kis különbséget sem 

tapasztalsz. Leírja, hogy mindenki ugyanúgy meggyógyult. Döbbenetes! Itt az apostolokról van 

szó. Jelen esetben Péternél, de Pálnál is ugyanez volt a helyzet. Pálnál is mindenki 

meggyógyult. Még ha csak elvitték a ruhadarabokat, attól is gyógyultak a betegek és csodák 

történtek. Itt Péterről írja. 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 5,15−16. 

15. Úgyannyira, hogy az utcákra kihozták a betegeket, és letevék ágyakon és 

nyoszolyákon, hogy az arra menő Péternek csak árnyéka is érje valamelyiket 

közülük, 

Még testközelbe sem kellett menni, hanem ha az árnyéka rávetődött valakire, a Szent 

Szellem már kiáradt. 

16. És a szomszéd városok sokasága is Jeruzsálembe gyűlt, hozva betegeket és 

tisztátalan szellemektől gyötretteket: kik mind meggyógyulának. 

Mondd velem: mind meggyógyultak! Bátorítsd a szomszédodat: látod, hogy mind 

meggyógyultak? Jézus Krisztus tegnap, ma és mindörökké ugyanaz. Nem lehet másként ma 

sem. Ne add fel olyan könnyen a hitedet! Ma is mind meggyógyulnak! Mondd: ma is mind 

meggyógyulnak a kései esőkben! Jönnek ezek az esők. Minden akadály eltávozik a gyógyulás 

útjából. 

Egyetlen helyet találunk, ahol nem így történt. Megnézzük ezt a helyet, hogy tanuljunk 

belőle. Ma is van olyan, hogy nem mindenki gyógyul meg az alkalmakon, sajnos. Kathryn 

Kuhlman visszaemlékező műsorát hallgattam. Az egyik alkalom után bement az irodájába és 

sírt, zokogott, és nem lehetett hozzá szólni. A végén megkérdezték, hogy miért sír annyira? 

Csodák történtek akkor is. Azért sírt, hogy nem gyógyult meg mindenki. Ez Isten szíve. Azért 

sírt, hogy Uram, miért nem gyógyult meg mindenki, amikor így van meg írva a Bibliában?  
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Volt, aki betegen távozott. Ő annyira egy volt Isten szívével, hogy sírt emiatt. Isten is sír, ha 

nem tudjuk elvenni azt, ami a miénk, ami nekünk jog szerint jár.  

Megnézzük, hogy mi volt az oka Jézus szolgálatában, amiért nem gyógyult meg mindenki. 

Mert fel van jegyezve ez is. Azért, hogy a kép teljes legyen, megértsük és tanuljunk belőle, 

megnézünk egy ilyen beszámolót. Mert bizony fel van ez is írva. Ami fel van írva, abból 

bölcsességet vehetünk. Ámen. 

Jézus Názáretben van, ahol felnövekedett, ahol ismerték, ahol mindennapos volt a 

megjelenése. Amikor még nem volt rajta a kenet, hétköznapi embernek számított. 

Ácsmesterként dolgozott. Naponta beszélgettek, viccelődtek vele, együtt nevetgéltek, együtt 

ettek, együtt ittak, együtt jártak menyegzőre. Mindennapos életet éltek vele. Nos, ez nem 

segítette, hogy a csodákat elvegyék. Ez nem segítette, hogy csodákban járjanak. Ez egy nagy 

akadály volt. Ezért mondja Pál, hogy többé nem test szerint ismerjük. Akik ismertük is test 

szerint, többé nem test szerint ismerjük, hanem Szellem szerint. Mert a testi dolgok súlyosan 

akadályozhatnak minket. Ez történt itt is. 

MÁRK 6,1−5. 

1. És kiméne onnét, és méne az Ő hazájába, és követék Őt az Ő tanítványai. 

2. És amint eljött a szombat, tanítani kezde a zsinagógában; és sokan, akik Őt 

hallották, elálmélkodtak, mondván: Honnét vannak ennél ezek? És mely 

bölcsesség az, ami néki adatott, hogy ily csodadolgok is történnek általa? 

Mindig feljegyzik a szombatot, mert akkor nem volt szabad munkát végezni. Jézus minden 

nap gyógyította a betegeket. Azért van sok feljegyzés a szombati gyógyításairól, mert az eget 

rengető vétek volt. Ő meg minden nap gyógyított, mert ez az élete volt, hogy megváltsa azt, aki 

szenved a fájdalmaktól és a betegségektől. Nem járt a farizeus-képző iskolába, nem járt 

írástudókhoz, nem tanulmányozta a tekercseket gyerekkorától, hanem rögtön olvasta, és 

tanította azokat, akik ezt tanulták egész életükben. Olyan bölcsesség volt nála, hogy 

elálmélkodtak azok, akik hallgatták. Honnan van ennél ez a bölcsesség? Ez a mindentudás? 

Honnan van ez Őbenne? Ez a kérdés még nem lett volna baj, hanem amit ez után hozzáfűztek, 

az volt a nagy baj. Mert látták, hogy itt vannak ezek a nagy bölcsességek nála, és a csodatevések. 

Ilyen csodadolgok történnek általa. Ez mind csodálatos, ámulatba ejtő, de van itt valami, ami 

fölött nem tudtak napirendre térni.  

3. Avagy nem ez-é az az ácsmester, Máriának a fia, Jakabnak, Józsénak, 

Júdásnak és Simonnak pedig testvére? És nincsenek-é itt közöttünk az Ő 

nőtestvérei is? És megbotránkoztak Őbenne. 

Látod, hogy Jézusnak voltak testvérei? Mária sok gyermeket szült Jézus után. Ezek mind a 

testvérei voltak. Együtt nőttek fel. Azt mondták, hogy ez nem lehet! Ez nem lehet egy olyan 

Istentől jött ember, ha itt nőtt fel a szemünk láttára! Együtt voltunk gyerekkorunk óta. Ismerjük 

Őt, tudjuk honnan való. Nem fogadták el az isteni küldetését és az isteni mivoltát. Ahogy ezt a 

megbotránkozást megengedték maguknak, amikor az ember esze elkezd magyarázkodni, és 

érveket hozni, ezzel bekeretezi Istent egy olyan dobozba, ami csak az ő elképzelése Istenről, és 

ennél több nem lehet. De Isten afölött van.  
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Ez minden esetben akadályozni fog minket, hogy ne tudjunk tovább lépni az Ő teljességében, 

az Ő tökéletes akaratában. Ő több annál, mint amit mi el tudnánk képzelni, vagy be tudnánk 

fogni azt az értelmünkkel. Ez volt a nagy bajuk. 

4. Jézus pedig monda nékik: Nincs próféta tisztesség nélkül, csak a maga 

hazájában, és a rokonai között, és a maga házában. 

Vagyis, hogy lefordítsam ezt magyarra: az ember a saját köreiben soha nem nyerheti el az 

isteni rangjait. Nem látták benne, hogy Ő próféta, mert földhözragadt volt a látásuk Jézusról. 

5. Nem is tehet vala ott semmi csodát, csak néhány beteget gyógyíta meg, rájuk 

vetvén kezeit. 

Ezt képzeld el! Jézus ott nem tudott tenni semmi csodát. Mondd velem, hogy semmi csodát! 

Ez a csodatévő Jézus, akinél tömegek gyógyultak, és csodák jöttek elő! Csonka-bonkák épültek, 

vakok szeme nyílt meg, süketek füle nyílt meg, halottak támadtak fel – de itt nem tudott csodát 

tenni. Ugyanaz a kenet volt rajta. Ugyanaz a Szent Szellem kiáradás volt rajta, ugyanúgy ott 

volt felette Isten szerelme. Az Úr ereje vele volt a gyógyításban − így írja a Lukácsban. Isten 

ereje vele volt a gyógyításra, és mégsem gyógyult meg senki, csak az az egy, akit leengedtek 

az ágyon a cimborák. A többi nem. Ez volt az akadálya, hogy nem tehetett semmi csodát, csak 

néhány beteget gyógyított meg könnyebb betegségekből, rájuk vetvén kezeit. Kisebb, apróbb 

betegségekből épült fel néhány közülük. Azt írja egy másik fordítás, hogy csak néhány apróbb 

betegségből épült fel néhány közülük. Mi korlátozta Isten erejét? Ugyanúgy meg akar 

gyógyítani mindenkit. Csodálkozott Jézus a hitetlenségükön. Ahogy elcsodálkozott a százados 

nagy hitén, itt elcsodálkozott a hitetlenségen.  

Tudod, hogy mindent a hit, vagy a hitetlenség vezérel? A hitünk és a hitetlenségünk. Ez 

határoz meg mindent. Miután ezzel a hitetlenséggel találkozott Jézus, tudod mit csinált? Azután 

köröskörül járta a falvakat, tanítva az embereket. Elkezdett tanítani. Egyetlen orvoslás arra, 

hogy a hitetlenségünk alászálljon, teljesen megsemmisüljön, ha akadályozva vagyunk egy 

bizonyos helyen, hogy elkezdjük hallgatni Isten Igéjét. Elkezdjük hallgatni az isteni tanításokat, 

a felkent Igét, ami kimossa belőlünk a hitetlenséget. Ugyanis a hit hallásból van, a hallás pedig 

Isten Igéje által. Ha kezdjük hallgatni az Igét, az hitet szül bennünk. Az hitet ébreszt a 

szívünkben, és elkezdünk felébredni, hogy Jézus ezt elvégezte, ez az enyém. Ez az enyém 

örökre! Senki el nem lophatja tőlem! Igenis benne kell járnom! Felöltöm magamra a Krisztust!  

Ez a kulcs. A szellemedben ott hordozod Isten minden áldását, ha befogadtad Jézust. Ott 

belül, a belső ember tökéletesen egészséges. Soha nem látott rákbetegséget, soha nem látott 

nyűgöket, bajokat, ő tökéletes. Telve örömmel, telve szeretettel, telve Isten ismeretével, és 

naponta megújul, nem öregszik. A testünkre ránézünk, és azt mondjuk, hogy ó, megint eltelt 

egy év! Több a ránc, de a belső ember mulat magában, mert minden nap megújul, napról napra 

megújul, és várja a napot, amikor végre levetheti ezt a testet! Várja a napot, mert hazamehet 

Istenhez. Itt csak be vagyunk börtönözve ebbe a testbe, mert itt egy ideig lennünk kell, 

sátorházunk van, de várja a napot, amikor kiszabadulhat és hazamehet Istenhez a szellemünk.  
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Azt a pillanatot, azt az órát előre ünnepli a lelkünk, ha ismerjük Őt. Előre örvendez, amikor 

eljön ez a nap. A testre pedig a szellemünk és a lelkünk által fel kell ölteni a Krisztust, hogy  

annak is jó dolga legyen. A testünknek is jó dolga legyen. Ugye, áldjad én lelkem az Urat? A 

lelked áldja Őt ezért. Áldjad én lelkem az Urat, el ne felejtkezzél semmi jótéteményéről. Áldjad! 

Áldjad! Legyél rajta, hogy a lelked ne depresszióba essen, hanem áldja az Urat! Meditálj az 

Igén, jelentsd ki minden pillanatban, hogy felöltöm a Krisztust! Akik Krisztusba 

keresztelkedtetek meg, Krisztust öltöztétek fel. Te megkeresztelkedtél a Krisztusba? Hogyne, 

újjá vagyunk születve, alá vagyunk merítve! Alá vagyunk merítve a halálába, és alá vagyunk 

merítve a feltámadásába. Meg vagyunk keresztelve. Mit kell tennünk? Fel kell öltenünk a 

Krisztust. Ez bizony hit munka!  

Ha nem jön azonnal a gyógyulás, akkor ráállunk, és elkezdjük a megvallásainkat. 

Megparancsolom a testemnek, hogy az új teremtés tökéletességében és valóságában működjön, 

mert az ár ki van fizetve! Test, felöltöd magadra a Krisztust, a Jézus nevében! A Szent Szellem 

abban a pillanatban elkezdi munkálni. Az Igét tudja végrehajtani, az Igét tudja valóságba hozni. 

Az Ige testet ölt benned is, ha ehhez ragaszkodsz. Nem adjuk olyan könnyen! Nem adjuk meg 

magunkat a betegségnek. Miért? Mert azt mondja, hogy álljatok ellen az ördögnek, és megfut 

előletek! Álljatok ellen a tüneteknek, és megfut tőletek! Álljatok ellen a gonosz minden 

munkájának, és megfut tőletek! Így van megírva? Isten nem hazug. Isten nem hazug. Isten nem 

hazug! Isten ezt komolyan gondolja, hogy cselekedd meg, és akkor jó dolgod lesz néked, és a 

te fiaidnak teutánad. Így van megírva? Ó, hozsánna a magasságban! Felölteni a szellemünkből 

a testünkre a Krisztust. Ez a hit munka. Munkálkodjatok üdvötökre! Mit kell tenni? Felöltözni. 

Felvettük a ruhát, amikor jöttünk a gyülekezetbe? Kicsinosítottuk magunkat? Ez a fizikális rész. 

A szellemünkből is fel kell öltöztetni magunkat. A szellemünkből felölteni a Krisztust.  

Jövő héten folytatjuk ezt a gondolatmenetet, most csak lezárjuk a mai alkalomra, hogy 

tudjunk örvendezni abban, hogy mi vagyunk a gyógyultak. Az ellenség vágyódik ránk, de mi 

vagyunk a gyógyultak. A Krisztusban gyógyultak, hogy felöltözzük a Krisztust a Jézus 

nevében! 

*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 

 


